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Besvarelse af spørgsmål 3 alm. del stillet af udvalget den 29. maj 2020 

efter ønske fra Samira Nawa (RV). 

 

Spørgsmål:  

”Ministeren nævnte under 1. behandlingen af beslutningsforslaget, at vi 
skal sikre en mere ligelig kønsfordeling i erhvervslivets ledelseslag - ikke 

kun fordi det er det rigtige at gøre - men også fordi det skaber værdi på 

bundlinjen for virksomhederne. Er ministeren enig i, at vi i lyset af coro-

nakrisens økonomiske konsekvenser nu har endnu mere brug for værdiska-

bende initiativer for erhvervslivet?” 

 

Svar: 

Coronakrisen har ramt vores samfund, herunder erhvervslivet hårdt med 

store konsekvenser. Jeg er derfor enig med spørger i, at Coronakrisens be-

tydning for danske erhvervsliv har skabt akut behov for værdiskabende ini-

tiativer for erhvervslivet. Regeringen og Folketingets partier har derfor 

også allerede taget mange initiativer for at hjælpe erhvervslivet. 

 

Som erhvervsminister er jeg altid optaget af værdiskabende initiativer for 

erhvervslivet, og jeg har derfor sagt, at jeg bl.a. gerne vil drøfte, hvordan 

vi kan bidrage til at styrke en mere ligelige kønsbalance i dansk erhvervs-

liv.  
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